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Wniosek radnego

dotyczy: zabezpieczenia środków w budżecie gminy 202Or na dwa witacze

Wnioskuję o zabezpieczenie gminy na 2020 r. środków na zakup i montaż dwóch witaczy
witających ptzy drodze krajowej DK]_, które będą widoczne dla kierowców i goŚci wjezdzających do

naszego miasta z kierunku Bielska- Białej i z kierunku gminy Goczałkowice Zdrój.

Zadanie witaczy będzie pięknie powitać uśmiechem wjeżdżających goŚci, zachęciĆ do

odwiedzenia naszego miasta, do zainteresowania nim.
Ładny, efektowny, pomysłowy witacz to wizytówka miasta, efekt pierwszego wrazenia, szansa

na wyróznienie. To tak jak powiedzenie Dzień dobry i podanie ręki z uŚmiechem. Nalezy lznaĆ, Że

powinniśmy wykorzystać szansę jaką daje nam lokalizacja naszego miasta, które przecina droga

krajowa zbardzo duzą ilością pojazdów krajowych oraz zagranicznych, przemieszczających się w obu

kierunkach .
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